

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN NATIONAL SHIPPING LINES Date: 13-05-2024 12:09:01 PM Subject: Announcing of distribution cash dividends date</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الخطوط البحرية الوطنية الاردنية التاريخ: 13-05-2024 12:09:01 PM الموضوع: موعد توزيع الأرباح النقدية على المساهمين</p>
<p>Announcing of distribution cash dividends Jordan National Shipping Line Company announces the date of distributing cash dividends to shareholders at a rate of (18%) of the company's capital, according to the decision of the Ordinary General Assembly Meeting held on 28/4/2024, as of Wednesday morning corresponding to 15/5/2024.</p> <p>Shareholders registered in the company's records as of 28/4/2024 are kindly requested to review the company's offices located in Sharif Nasser Bin Jamil Street, Building No. (51), from nine thirty in the morning until three in the afternoon, to receive their cash dividend checks.</p> <p>BoD Chairman Ahmed Armoush</p>	<p>اعلان توزيع أرباح نقدية على المساهمين تعلن شركة الخطوط البحرية الوطنية الأردنية عن البدء بتوزيع الأرباح النقدية على المساهمين بنسبة (18%) من راس مال الشركة حسب قرار الهيئة العامة العادية للشركة المنعقد يوم 2024/4/28 وذلك اعتباراً من صباح يوم الإربعاء الموافق 2024/5/15.</p> <p>فعلى السادة المساهمين المسجلين بسجلات الشركة كما في يوم 2024/4/28 مراجعة مكاتب الشركة الواقعة في شارع الشريف ناصر بن جميل عمارة رقم (51) اعتباراً من الساعة التاسعة والنصف صباحاً وحتى الساعة الثالثة بعد الظهر لاستلام شيكات أرباحهم.</p> <p>رئيس مجلس الإدارة أحمد حلمي عرموش</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Hamdan</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Hamdan</p>